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(54) Title: ACCOMMODALWE OCULAR IMPLANT

(54) Titre : IMPLANT OCULAIRE ACCOMMOD ATIF

3A FIG. 1

(57) Abstract: The invention relates to a device (1) for vision correction of an eye (6), comprising: a converter (3, 3A, 3B, 5A,
5B) which can generate an electrical and/or magnetic and/or electromagnetic signal in response to mechanical energy generated by
a movement of the eye; and a soft lens (2) intended to be aligned with the eye. The converter is positioned in relation to the lens
such that the electrical and/or magnetic and/or electromagnetic signal generated during the movement of the eye causes the optical
properties of the lens to change. The invention is characterised in that the lens (2) includes a polymer material (7) containing a
material (4) having a refractive index that can vary under the action of the electrical and/or magnetic and/or electromagnetic signal
generated during the movement of the eye.

(57) Abrégé : L'invention se rapporte à un dispositif ( 1 ) pour la correction visuelle au niveau d'un œil (6) comprenant : un conver
tisseur (3, 3A, 3B, 5A, 5B) apte à générer un signal électrique et/ou magnétique et/ou électromagnétique en réponse à l'énergie
mécanique générée par un mouvement de l'œil; une lentille
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souple (2) agencée pour être positionnée au niveau de l'oeil, le convertisseur étant agencé par rapport à la lentille de sorte que les
propriétés optiques de la lentille changent sous l'action du signal électrique et/ou magnétique et/ou électromagnétique lors du mou
vement de l'œil, caractérisé en ce que la lentille (2) comprend un matériau polymère (7) dans lequel est inclus un matériau (4) ayant
un indice de réfraction susceptible de varier sous l'action du signal électrique et/ou magnétique et/ou électromagnétique lors du mou
vement de l'œil.
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